
                                                       Protokół nr 22/ 2021

                ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mierzęcice
                                             z dnia 25 stycznia  2021 roku
                                            Godz. rozp.14:00, zakoń. 14:40

W obradach Komisji udział wzięło 14 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik do 
protokołu.

Nieobecny radny Marcin Jędrusik.
Spóźnili się: radna Anna Kolasińska , radny Jacek Malikowski

W obradach komisji wzięli udział : Wójt Gminy Mierzęcice - Grzegorz Podlejski, Zastępca Wójta 
Gminy Mierzęcice Iwona Kłys , Skarbnik Gminy Mierzęcice Agnieszka Frączek, pracownik Urzędu 
Gminy Mierzęcice pani Iwona Dyraga.

Przewodnicząca Rady Gminy Mierzęcice Monika Dyraga  rozpoczęła obrady Komisji, przywitała 
zebranych. Powołała radną Hannę Kałuską na przewodniczą Komisji i radnego Roberta Małeckiego 
na sekretarza Komisji.  

Przewodnicząca  Komisji Hanna Kałuska  przedstawiła porządek posiedzenia.

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy.
a)  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  
      w Gminie Mierzęcice na 2021 rok,
b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym dzierżawcą, której   
     przedmiotem jest ta sama nieruchomość-działka nr 3100-położona w Mierzęcicach,
c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego,
d) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mierzęcice na lata 2021-2027,
f) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Boguchwałowicach,
g) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Toporowicach.
2. Sprawy różne.

Ad 1.
Przewodnicząca Komisji wspólnej pani Hanna Kałuska poinformowała zebranych, że wszyscy radni 
otrzymali projekty uchwał, które podlegają zaopiniowaniu na dzisiejszym posiedzeniu.

 Przystąpiono do omówienia i zaopiniowania projektów uchwał w sprawie:

a)-Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
    w Gminie Mierzęcice na 2021 rok.
Pani Iwona Dyraga  omówiła  projekt uchwały. Projekt był również omawiany na Komisji 
Gospodarczej i Bezpieczeństwa Publicznego. Nie było pytań do proponowanego projektu uchwały.

 Projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie - pozytywnie. Głosowało 12 radnych.

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym dzierżawcą, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość-działka nr 3100-położona w Mierzęcicach.
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Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na Komisji Gospodarczej i Bezpieczeństwa 
Publicznego przez pana Eugeniusza Niedbała. Na Komisji wspólnej projekt uchwały omówił Wójt 
Gminy Mierzęcice pan Grzegorz Podlejski.

Pan radny Piotr Pasamonik  zapytał o możliwość budowy parkingu na działce pomiędzy przedszkolem
a bankiem. Obecnie takiej możliwości nie ma  ponieważ brak jest wjazdu na działkę ze względu na 
wydzierżawiony teren przez mojego poprzednika.  – odpowiedział Wójt Gminy Mierzęcice pan 
Grzegorz Podlejski.
Nie było  więcej pytań do proponowanego projektu uchwały.

 Projekt uchwały zaopiniowano  - pozytywnie. Głosowało 12 radnych.
 Wynik głosowania: 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

c)udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego.

Projekt omówiła skarbnik Gminy pani Agnieszka Frączek.
 W celu poprawy stanu dróg Gmina Mierzęcice złożyła wnioski o uzyskanie środków Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19, zarówno na drogi gminne jak i powiatowe. Gmina otrzymała 
dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na modernizację dróg 
powiatowych na terenie Gminy Mierzęcice. W związku z tym, iż modernizacja dróg powiatowych jest
zadaniem własnym powiatu, koniecznym jest udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu
w celu realizacji inwestycji.
Nie było pytań do proponowanego projektu uchwały.

Projekt uchwały  zaopiniowano jednogłośnie - pozytywnie. Głosowało 12 radnych.

Na obrady Komisji Wspólnej dołączyła radna pani Anna Kolasińska.

d) ) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.
Projekt omówiła skarbnik Gminy pani Agnieszka Frączek.

W dziale 010 dokonano przesunięć w paragrafach dochodów ze względu na źródła finansowania 
budowy kanalizacji w części sołectw Mierzęcice IIi Przeczyce.
W dziale 754 zwiększono dochody z tytułu dofinansowania z Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii 
do montażu radarowych wyświetlaczy prędkości.
W dziale 756 dokonano przesunięć w paragrafach dochodów dotyczących opłaty targowej. Zgodnie
z art. 31 z zm. ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem
i zwalczaniem COVID-19,innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji  kryzysowych,
w 2021r.nie pobiera się opłaty targowej. Gminy z tego tytułu otrzymają rekompensatę finansową.
W dziale 852 i 855 wprowadzono dochody z tytułu zwrotów świadczeń nienależnie pobranych.
W  dziale  900  zwiększono  dochody  z  tytułu  końcowego  rozliczenia  dofinansowania  do  budowy
PSZOK.  W  dziale  900  zwiększono  również  dochody  z  tytułu  dofinansowania  z  Górnośląsko-
Zagłębiowskiej  Metropolii  do  montażu  instalacji  fotowoltaicznej  na  budynku  filii  bibliotecznej
w  sołectwie  Mierzęcice  Osiedle  oraz  montażu  oświetlenia  solarnego  na  terenach  rekreacyjno-
wypoczynkowych w sołectwie Mierzęcice Osiedle.
W dziale 750 zwiększono wydatki na realizację projektu pn. „Poprawa ergonomii pracy w Urzędzie
Gminy w Mierzęcicach” (w wysokości środków otrzymanych i niewykorzystanych w 2020r.).
W dziale 754 zwiększono wydatki z przeznaczeniem na montaż radarowych wyświetlaczy prędkości.
W dziale 801 zwiększono dochody na realizację projektów unijnych w Szkole Podstawowej Nr 1
w Mierzęcicach, w Szkole Podstawowej nr 2 w Mierzęcicach,w Szkole Podstawowej w Przeczycach
(w wysokości środków otrzymanych i niewykorzystanych w 2020r.)
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W dziale 852 i 855 wprowadzono wydatki przeznaczone na zwrot świadczeń nie należnie pobranych
przez osoby nieuprawnione.
W dziale 900 zwiększono wydatki na montaż instalacji fotowoltaicznej na budynku filii bibliotecznej 
w sołectwie Mierzęcice Osiedle  montaż oświetlenia solarnego na terenach rekreacyjno-
wypoczynkowych w sołectwie Mierzęcice Osiedle oraz końcowe rozliczenie dot. budowy PSZOK. 
Zaktualizowano przychody budżetu planowane na 2021r.
Nie było pytań do proponowanego projektu uchwały.

 Projekt uchwały zaopiniowano  jednogłośnie - pozytywnie. Głosowało 13 radnych.

e)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mierzęcice na lata 2021-2027
Projekt omówiła skarbnik Gminy pani Agnieszka Frączek.

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczy aktualizacji dochodów, wydatków i przychodów
gminy planowanych na 2021r. Dochody i wydatki wprowadzono zgodnie ze zmianami do uchwały
budżetowej na 2021r. W wykazie przedsięwzięć zaktualizowano kwoty limitów na 2021r. 
finansowane z przychodów pochodzących z rozliczenia środków roku poprzedniego. Do wykazu 
przedsięwzięć wprowadzono projekt pn. „Wzmacnianie potencjału społeczności lokalnej na terenie 
Gminy Mierzęcice” z uwagi na przedłużenie terminu realizacji niniejszego projektu.
Nie było pytań do proponowanego projektu uchwały.

 Projekt uchwały  zaopiniowano jednogłośnie - pozytywnie. Głosowało 13 radnych.

Na obrady Komisji Wspólnej dołączył radny pan Jacek Malikowski.

f) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Boguchwałowicach.

Projekt omówiła pani Zastępca Wójta Iwona Kłys.

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na obradach Komisji  Oświaty i  Zdrowia. Zastępca
Wójta nadmieniła, iż na wniosek radnych, po wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu
28.12.2020r.,  zostały  przeprowadzone  spotkania  z  rodzicami  uczniów  Szkoły  Podstawowej  w
Boguchwałowicach,  na  których   poinformowano  o  zamiarze  likwidacji  szkoły  oraz  został
przygotowany projekt  uchwały w tej  sprawie.  Szereg pytań związanych z organizacją likwidacji  ,
dotyczącą  zarówno uczniów Szkoły Podstawowej w Boguchwałowicach, jak również  zatrudnieniem
nauczycieli  i  pracowników niepedagogicznych  został  dogłębnie  analizowany.  W budynku  Szkoły
Podstawowej w Boguchwałowicach planowane jest utworzenie przedszkola od września 2021r. oraz
żłobka od stycznia 2022 roku .

Projekt uchwały  zaopiniowano - pozytywnie. Głosowało 14 radnych.
Za projektem uchwały głosowało 8 radnych, 1 głos przeciw, 5 głosów wstrzymujących się.

Przewodnicząca Rady Gminy Mierzęcice Monika Dyraga, zwróciła się do radnych , którzy wstrzymali
się od głosu o uzasadnienie swojej decyzji. Radna Teresa Banaś  stwierdziła, iż decyzja o głosowaniu 
„za’’ , „wstrzymaniu się od głosu’’ lub „przeciw’’ jest decyzją suwerenną każdego radnego. Poprosiła o
podstawę prawną do konieczności usprawiedliwiania swojej decyzji dotyczącej głosowania. Pani 
Przewodnicząca odstąpiła od uzasadnień indywidualnych decyzji dotyczących głosowania.

g) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Toporowicach

Projekt omówiła pani Zastępca Wójta Iwona Kłys.
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Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na obradach Komisji  Oświaty i  Zdrowia. Zastępca
Wójta nadmieniła, iż na wniosek radnych, po wspólnym, posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu
28.12.2020r.,  zostały  przeprowadzone  spotkania  z  rodzicami  uczniów  Szkoły  Podstawowej
w Toporowicach, na których poinformowano o zamiarze likwidacji szkoły oraz został przygotowany
projekt uchwały w tej sprawie. Szereg pytań związanych z organizacją likwidacji , dotyczącą  zarówno
uczniów  Szkoły  Podstawowej  w  Toporowicach,  jak  również   zatrudnieniem  nauczycieli
i pracowników niepedagogicznych został dogłębnie analizowany. Planowane jest zagospodarowanie
budynku na Filię Gminnego Ośrodka Kultury.

Projekt uchwały  zaopiniowano - pozytywnie. Głosowało 14 radnych.
Za projektem uchwały głosowało 9 radnych, 0 głosów przeciw, 5 głosów wstrzymujących się.

2. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady Gminy Mierzęcice pani Monika Dyraga poinformowała   radnym, że złożone 
petycje z dnia 11.12 2020r. i z dnia 20.12.2020r. zostały już  zaopiniowane przez Komisje Skarg, 
Wniosków i Petycji. Projekty uchwały zostaną przygotowane  na kolejne obrady Rady.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  i Petycji poinformował, że  radni na Komisji w dniu 
15.01.2021r. uznali, że  treść zawarta w Petycji z dnia 11.12.2020 r. jest  poza kompetencjami Rady 
Gminy. Natomiast  Petycja z dnia 20.12.2020 r. nie spełnia warunków formalnych.

Przewodnicząca Komisji  Hanna Kałuska  stwierdziła, że wyczerpano tematykę obrad i zakończyła
posiedzenie Komisji Wspólnej o godzinie 14:40

Przewodniczący Komisji Wspólnej   Hanna Kałuska ………………………………………………..
(Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej )

Przewodnicząca Komisji Budżetu Anna Kolasińska………………………………………………….

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Zdrowia Katarzyna Burczyk…………………………………….

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji   Piotr Pasamonik……………………………..

Sekretarz Komisji Wspólnej Robert Małecki ………………………………………………………...
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